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RESUM DELS PRINCIPALS TEMES TRACTATS I ACORDS DE 

L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL COETAPAC, DUTA A TERME 

EL PASSAT 21 DE JULIOL A LA SEU DE LA DEMARCACIÓ DE TORTOSA 

 

 

 

L’Assemblea va tractar tots els punts previstos iniciant-se la sessió en l’hora prevista.  

 

Es va aprovar l’acta de l’assemblea general ordinària anterior que s’havia celebrat el 29 

de juny de 2010 a Reus. 

 

Abans de l’inici de la reunió el secretari va efectuar el recompte i comprovació de vots 

delegats que portaven els assistents. El total de volts delegats fou de 48. 

 

Informe de presidència: 

 

El president va llegir l’informe de les activitats col·legials, de les principals novetats que 

han afectat durant el 2010 el Col·legi i dels acords, convenis i iniciatives que s’han 

portat a terme des del Col·legi en la recerca de beneficis pels col·legiats i el propi 

Col·legi, tant amb entitats privades com amb institucions. El resum de presidència el 

podeu trobar en aquesta mateixa web. 

 

Memòria del Col·legi corresponent a 2010: 

 

El secretari va fer un resum de la memòria del Col·legi i de les demarcacions, que teniu 

a la vostra disposició també a la web. La memòria, que havia de ser objecte d’aprovació, 

va quedar aprovada per assentiment. 

 

Balanç i comptes de resultats de l’exercici 2010: 

 

El tresorer va fer la presentació dels comptes i se’n va encetar un debat i anàlisi al 

respecte, després del qual es va procedir a la votació per a la seva aprovació. 

 

El balanç i els comptes varen resultar aprovats al recollir-se 34 vots a favor, 30 vots en 

contra i 4 abstencions. 

 

Pressupostos  del Col·legi pel 2011: 

 

Aquests pressupostos havien estat prèviament aprovats per majoria en Junta de Govern 

de 28 d’abril de 2011. Aquests pressupostos tenen establerta una aportació de les 

demarcacions al Col·legi d’un 32% de les quotes col·legials, percentatge menor al que 

s’aplicava fins el moment (40%). 



 

La votació va donar un total de 35 vots en contra dels pressupostos, 31 vots a favor i 

dues abstencions. 

 

Per tant, els pressupostos del Col·legi pel 2011 no varen ser aprovats i en conseqüència, 

per enguany, es prorroguen els pressupostos de 2010.  

 

Aportació econòmica de les demarcacions al Col·legi: 

 

Tal i com s’havia sol·licitat prèviament a l’assemblea per part del president de la 

demarcació de Barcelona i quatre membres més de la Junta de Govern d’aquesta 

demarcació, es va procedir a encetar el debat sobre aquesta qüestió, en la que els 

representants d’aquesta demarcació argumentaren que l’aportació de les demarcacions 

al Col·legi, no podia ser superior al 20% de les quotes col·legials, donat que a la seva 

demarcació els hi havien baixat els ingressos per visat un 75%. 

 

El President de l’Assemblea va dir que el decidir el percentatge d’aportació obligatòria 

de les demarcacions al Col·legi, no era competència de l’Assemblea i sí de la Junta de 

Govern del Col·legi, tal i com diuen els Estatuts. Per tant, no era procedent efectuar cap 

votació sobre aquesta petició, tenint en compte també que per a fer-ho cal prèviament 

disposar d’uns pressupostos tancats i clars i de l’anàlisi econòmic pertinent que 

reflecteixi la situació econòmica de cada demarcació i del Col·legi. Està prevista, però, 

una reunió d’una comissió per a avaluar aquest futur d’organització i econòmic del 

Col·legi, tal com es va acordar en la reunió de Juntes de demarcacions del passat mes de 

juny a Lleida. 

 

Relacions del Col·legi amb el Consejo: 

 

Es va exposar per part del president les relacions que al llarg de tot el 2010 i aquest 

mesos de 2011 s’han estat portant a terme amb el Consejo General de Colegios de 

Ingenieros Técnicos Agrícolas de España per tal de millorar els serveis que aquest 

presta al Col·legi i establir un acord econòmic en qüestions com els serveis d’advocat o 

la integració del Consejo a la nova Fundació de la Jardineria i el Paisatge, de la que el 

propi Col·legi n’és patró. 

 

El debat entre els assistents també va versar sobre la possibilitat que el Col·legi es 

desvinculi del Consejo. 

 

Es va acordar crear un grup de treball encarregat d’estudiar a fons les conseqüències 

jurídiques i econòmiques d’una eventual desvinculació del Col·legi envers el Consejo, i 

establir possibles propostes alternatives. 

 

 

******************** 


